
 

 

Protokół nr 2 

z posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów w Pruszkowie 

z dnia 17.11.2021 roku 

 

W dniu 17 listopada 2021 r. w sali dworca PKP w Pruszkowie w godzinach 13.00 – 16 30 odbyło 

się posiedzenie 14 członków Rady Seniorów Pruszkowa . Zaproszeni byli także goście  Prezydent Miasta 

pan Paweł Makuch i Opiekun Rady Seniorów pan Adam Poholski. Przewodniczący Rady Wojciech 

Rosiński  rozpoczął posiedzenie, przywitał zgromadzonych i odczytał porządek obrad,  który został 

jednomyślnie przyjęty przez obecnych. 

Punkt 2 posiedzenia dotyczący Regulaminu Pracy  Rady opracowany zgodnie ze statutem jako 

propozycja przez Przewodniczącego Rady został przełożony na następne posiedzenie. Przeniesienie  

regulaminu wnioskował opiekun Rady Adam Poholski. 

Punkt trzeci: Przewodniczący Rady przedstawił propozycje utworzenia czterech grup  roboczych Rady: 

a) Zespół zajmującymi się sprawami zdrowotnymi seniorów 

b) Zespół do współpracy z organizacjami pozarządowymi, PZERiI, UTW, Miejską Radą 

Młodzieżową, szkołami, przedszkolami i organizacjami Kościelnymi. 

c) Integracja z seniorami w klubach oraz organizowanie różnych imprez okolicznościowych 

rocznicowych. 

d) Zespół informacyjny do kontaktu z mediami, opracowanie wkładki informacyjnej do gazety, 

strona internetowa,  Facebook, kroniki Rady. 

W punkcie czwartym Przewodniczący zaproponował  wprowadzenie dyżurów członków Rady dla 

zainteresowanych seniorów miasta Pruszkowa. 

Ustalono, że odbędą się w drugi poniedziałek miesiąca i ostatni piątek miesiąca w godz. od 12  do 14 

w siedzibie Rady w budynku dworca PKP na ul. Sienkiewicza w Pruszkowie. 

Następnie zabrał głos przedstawiciel Stowarzyszenia Manko z Krakowa. Jedną z aktywności 

Stowarzyszenia  jest periodyk „Głos Seniora.” Propagują aktywność seniora „Jestem zdrowy bo jestem 

aktywny”, aktywność w samorządach i intelektualna. Idea jest taka, że zdobywamy punkty np. 

u fryzjera kawiarni piekarni i tak dalej.  Do seniorów trafia się poprzez koordynatorów. W toku dyskusji 
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wyniknął problem sposobu komunikacji i rozpropagowania miasta i organizacji pruszkowskich w tym 

Rady Seniorów. Pan Adam podsumował sprawę, że jedna z grup zadaniowych zajmie się współpracą 

ze Stowarzyszeniem Manko.  

Następny punkt: Wybór konsultanta do spraw społecznych z mieszkańcami Miasta Pruszkowa. Z MRS 

wybrano jednogłośnie na konsultanta Piotra Przybysza.  

W dyskusja nad „Niezbędnikiem Seniora ustalono że należy go uzupełnić  profilaktyką zdrowotną 

i merytorycznie. 

Sprawy różne: przybył na posiedzenie Rady przedstawiciel Polskiego Związku Niewidomych 

i Niedowidzących pani Zofia Rosa. Według pani Rosy członkowie płacą 50 zł składki z czego część 

odprowadzają do W-wy . Mają kłopoty z niedofinansowaniem, na różne imprezy nie są zapraszani. 

Według pani Rosy jest ich około 200 członków a wszystkie sprawy mamy załatwiać u źródeł . Wojciech 

Pakuła wypowiedział się w kwestii grup roboczych, Stwierdził że  przedstawiciele grup roboczych Rady 

powinni współpracować z grupami Urzędu Miasta. Stwierdził że powinniśmy opiniować bo głosować 

nie możemy. Jest więc potrzeba występowania do Przewodniczącego  o ZOOM, by uczestniczyć 

w obradach. Wiceprzewodnicząca Elżbieta Jasek wystąpi o grant do Starostwa na zakup Kopert Życia. 

Z inicjatywy Starostwa szczepienia przeciw grypie dla seniorów 75+ są bezpłatne, dla młodszych z ulgą 

50%. 

Piotr Przybysz wnioskował, by uzupełnić wiaty przy przystankach autobusowych. Na pochwałę 

zasługuje występ Grupy teatralnej seniora z miasta Pruszkowa, oraz Salonik seniora z inicjatywy 

Książnicy Pruszkowskiej.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Prowadzący zebranie 

Wojciech Rosiński 

Protokołowała 

Barbara Gajo 

 


